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Referat styremøte 2019.11.04 

 

Sted: Jobb hos Oddvar (Karstein Kristiansen) 

04.11.2019 

Kl 18.00 

 

Deltakere Oddvar, Kolbjørn, Torgeir og Ingvill 

Meldt forfall: Trond Ingar 

Sak 1 Referat                            OK 

Sak 2 Komiteer  
Vei/vann, arrangement, aktivitet, bygg, drift sanitær 

 

Tidligere «stolbu» er ryddet og er i bedre stand en forventet. Styre 

ønsker at den er utbedret til årsmøte, etter beskrivelse fra Jarle 

Bergheim. 

Sak 3 Post 
Vannprøve som er tatt, de sender ikke regning til rett tid og sted. 

Det koster ca 4000 kr så vi tar ikke årlige prøver heretter. 

Coop Prix må ha bekreftelse for kreditt kort. (Oddvar) 

Sak 4 Økonomi.  
Purring på strøm, får betalings frist før neste styre møte. 

Det gjøres forespørsel om muligheter for regninger rett i 

nettbank.(Kolbjørn)  

Sak 5 Plasser som ikke er etablert  
2 plasser er ikke etablert. 

Plasskomite følger opp et medlem og styre en.(plasskomite og 

Ingvill) 

Sak 6 Innkommende klage på orden hos en leier. 
Styre sender 1 skriftlige klage etter reglement til en plassleier for 

brudd på flere forhold.  (Ingvill) 

Sak 7 Innkommende sak fra vann/vei komite om cityvann  
Styre beslutter følgende: 

-Fast vann installasjon er å regne som jordkabel for strøm. Den kan 

ikke fjernes.  

-Ingen plass leiere får utbetalinger av innbetalt beløp for 

investeringer. 

-Dersom plassleier flytter fra plass med cityvann til ny plass med 

cityvann medfører det ingen ekstra gebyr. 

-Tekst på utlysning av ledige plasser med cityvann: 



 

Styremøtereferat 

 
 

 

"Denne tomten er utstyrt med nedgravd vannpost. Dette 
medfører et ekstra gebyr pålydende kr 3000,-. Gebyret 
påløper uansett om leietaker ønsker å 
benytte vannposten eller ikke."   

Sak 8  Eventuelt 
-styre oppfordrer alle til å kontrollere at bygninger er låst og vinduer 

lukket når man forlater Sandnes. 

-Regions årsmøte. Ingen fra styre kan stille pga eget julebord. Vi 

støtter gjenvalg på de som er på valg.  

 

 

 

 


